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Efter en god måltid bestående av fläskytterfilé med massor av grönsaker och helstekt potatis, 

presenterade vår president Ruth Brunner Håcan Nilsson, bandirektör i Sparbanken 1826, och 

Mikael Kipowski, tillväxchef i Hässleholms kommun, som skulle prata om                 

”Hässleholm 100 år – vart är vi på väg? ”. 

Håcan ställde på ett humoristiskt sätt frågor till Mikael som svarade intressant och 

intresseväckande. 

 

Vi fick veta att Mikaels morfars far flyttade från Vitryssland till Köpenhamn och därifrån 

kommer alltså namnet. 

Tidigare arbetade Mikael på Ideon i Lund och han flyttade hit med sin familj för 5-6 år sedan 

då kommunikationerna är så bra . Det går ju utmärkt att pendla både till Lund och Malmö där 

hans fru arbetar. 

Mikael är numera tillväxtchef  i Hässleholms kommun. Han talade om att 

befolkningstillväxten i kommunen är svagt positiv men anser att Hässleholm borde ha större 

tillväxt beroende på det geografiska läget, markreserven och närheten till storstadsområden.  

Hässleholm bör kunna bli en boendekommun med de förutsättningarna. Förr byggde man för 

företagen nu bygger man för boende. 

Han nämnde också att Hässleholm aldrig har haft så många arbetstillfällen som nu. Under 

2013 startades 360 nya företag i Hässleholms kommun. De flesta med färre än fem anställda. 

Det finns många bra saker med Hässleholm en del kan du se genom att klicka här. 

 

http://www.hassleholm.se/45375


Ruth Brunner tackade Håcan och Mikael med varsin vinflaska. Hon delgav oss också lite 

historik om Inner Wheel som den 10 februari, på Innerwheeldagen, fyller 90 år. Om du vill 

läsa mer klicka här. 

Därefter avslutades mötet och Ruth släckte Vänskapens ljus. 

Alla hälsas välkomna till vårt nästa möte den 12 februari då vi kommer att göra ett 

studiebesök på Fjärrvärmeverket. 

 

http://www.innerwheel.se/Hem/Historik/

